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Slovenská pošta pokračuje v rozširovaní siete BalíkoBOXov  

 

Bratislava 7. mája 2025  

Slovenská pošta má v súčasnosti k dispozícii viac ako 1 900 výdajných miest, vrátane poštových 
pobočiek, PoštaPOINTov a BalíkoBOXov. S cieľom vyhovieť požiadavkám dnešných zákazníkov, 
ktorí preferujú rýchle, pohodlné a časovo flexibilné doručenie zásielok, pokračuje v rozširovaní 
siete samoobslužných výdajných zariadení. 

Od 5. mája sú zákazníkom k dispozícii 2 nové BalíkoBOXy – v Bratislave na Černyševského ulici a v 
Hlohovci na Podzámskej ulici. Pošta ich má aktuálne 242. Do konca júna 2025 sa celkový počet 
BalíkoBOXov zvýši na 250. „Správanie zákazníkov dnes kopíruje požiadavky rýchlej, digitálnej doby. 
Objednaný tovar chcú mať čo najskôr doma a vyzdvihnúť si ho v čase, ktorý im vyhovuje. Ideálne 
v režime 24/7. Expresné zásielky doručené do BalíkoBOXov sú preto stále obľúbenejšie,“ hovorí 
Melinda Burdanová, podpredsedníčka predstavenstva a riaditeľka obchodu Slovenskej pošty. 

Posilňovanie infraštruktúry 

Týmto krokom pošta nadväzuje na dynamický rast svojej logistickej infraštruktúry. V roku 2024 
rozšírila sieť o 85 BalíkoBOXov a 182 nových PoštaPOINTov – výdajných miest u zmluvných 
partnerov. Investície smerovali aj do multifunkčných zariadení pre doručovateľov, ktoré zvyšujú 
efektivitu doručovania zásielok a komfort pri preberaní balíkov, keďže umožňujú aj platbu kartou 
pri dobierke.  

Za rok 2024 Slovenská pošta zaznamenala viac ako 17 miliónov podaných balíkov. Až 89 % z nich 
tvorili Expresné zásielky, čo jasne ukazuje posun preferencií zákazníkov smerom k rýchlemu a 
pohodlnému doručeniu. Využívanie BalíkoBOXov medziročne vzrástlo takmer o tretinu a 
PoštaPOINTy zaznamenali nárast počtu vydaných zásielok o viac než 1 000 %. 

Budúcnosť BalíkoBOXov 

Cieľom Slovenskej pošty je zachovať vysokú dostupnosť služieb na celom území Slovenska, vrátane 
menších obcí a regiónov, kde iní doručovatelia nepôsobia. „Aj naďalej budeme pokračovať v rozvoji 
našej infraštruktúry, a to zodpovedne a udržateľne – prioritou je efektívne využívanie existujúcich 
výdajných miest a tiež spolupráca s inými prevádzkovateľmi boxov. Týmto spôsobom zvýšime 
dostupnosť našich služieb, a to bez ďalšieho zbytočného zahusťovania verejného priestoru,“ dodáva 
M. Burdanová. 


